
 

 

Schriftelijke vraag
1
: 

 

Vraagnummer: S- 563 (21int02939) 

Datum indiening: 14 juni 2021  

Onderwerp:  Geen berging van kernafval in Overbetuwe 
 

Naam indieners: E. Elbers (PvdA)  

 

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 

Inleiding/Aanleiding: 

 

In de discussie over de energietransitie wordt kernenergie steeds vaker weer als  
optie genoemd. Het huidige demissionaire kabinet sluit de optie om de komende  
jaren kernenergie in te zetten niet uit. Kerncentrales zijn duur, gevaarlijk en over- 
bodig. De achilleshiel van kernenergie is het kernafval, dat honderdduizenden jaren 
levensgevaarlijk radioactief blijft. 
  
Iedereen is het erover eens dat kernafval – als het er eenmaal is - diep in onze bo-
dem moet worden opgeslagen. Uit onderzoek van geologisch onderzoeksbureau 
T&A Survey blijkt dat in ongeveer een derde van de Nederlandse gemeenten de  
bodem geschikt is voor opslag van kernafval (zie bijgaande kaart van Nederland om 
welke gebieden het gaat). Overbetuwe is één van deze gemeenten. 

Onze vragen: 

 

1. Bent u bekend met het rapport van geologisch onderzoeksbureau T&A Sur-

vey over de grondeigenschappen die relevant zijn voor de opslag van kernaf-

val?2 

                                                 

1
 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

2
  

(1) Studie Klei van Boom voor Greenpeace 

https://www.greenpeace.org/static/planet4-netherlands-stateless/2018/06/TASurveyrapport.pdf


 

 

2. Is het u bekend dat uit dit rapport blijkt uit dat het grondgebied van de ge-

meente Overbetuwe voldoet aan de door de overheid gestelde eisen voor 

mogelijke ondergrondse opslag van kernafval?  

3. Is het u bekend dat het demissionair kabinet de optie om de komende jaren 

kernenergie in te zetten niet uitsluit?  

4. Bent u zich ervan bewust dat kernafval honderdduizenden jaren radioactief 

blijft?  

5. Deelt u de zorgen dat het bergen van kernafval grote risico’s met zich mee 

brengt, zoals eventuele gezondheidsschade voor omwonenden en onherstel-

bare schade aan het milieu? Zo ja, waarom wel? Zo nee, waarom niet?  

6. Deelt u de mening dat eindberging van Nederlands kernafval niet veilig is?  

7. Deelt u de mening dat het onwenselijk is om kernafval in Overbetuwe te ber-

gen, gezien de onwenselijkheid en de onveiligheid daar van? Zo ja, waarom? 

Zo nee, waarom niet?   

8. Bent u voornemens om een eventuele komst van kernafval in deze regio te-

gen te gaan? Zo ja, op welke wijze gaat u dat doen? Zo nee, op welke wijze 

bent u dan voornemens om te garanderen dat het bergen van kernafval op 

zowel korte- als lange termijn geen schade zal toebrengen aan haar inwoners 

en omgeving? 

 

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 

 

Ondertekening, 

PvdA, Elbert Elbers 
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